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Szám: I/14-16/2023 
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

Készült: Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, 
Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottsága 2023. augusztus 2-án 9:14 
órakor a Városháza dísztermében (2890 Tata, Kossuth tér 1.) megtartott 
ülésén  

   

Jelen vannak: Boglári Zoltán elnök, 
   Viczenáné Czégény Ágnes elnökhelyettes 

Gerébi Ákos bizottsági tag 
   Horváthy Lóránt bizottsági tag 

Dr. Popovics Judit bizottsági tag 
Gönczy Mihály bizottsági tag 
Dr. Musicz László bizottsági tag 
Dr. Szabó Gábor bizottsági tag 
 

Igazoltan távol vannak:  Grépály András Zoltán bizottsági 
 

Az ülésre tanácskozási joggal meghívást kapott: 
Michl József polgármester 
Rigó Balázs alpolgármester  
Purgel Zoltán alpolgármester   
Dr. Horváth József jegyző  
Dr. Lantai Éva aljegyző 
Dr. Korencsi Melinda jegyzői kabinetvezető    
Tatai Német Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke  
Tatai Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat Elnöke  
  

Napirendi pontok előterjesztői, előadói: 
Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető  
dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető 
Tene Gáborné városüzemeltetési ügyintéző 
 

Az ülésen a meghívottak közül megjelent: a mellékelt jelenléti íven szereplők. 
 

B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke elmondja, hogy az együttes ülést követően a 
Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság négy napirendi pontot 
tárgyal: 
 
4. A Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatos döntés 

meghozatala 
5. Döntés a „TOP-1.2.1-16-KO1-2017-00003, Társadalmi és környezeti szempontból 

fenntartható turizmusfejlesztés Angolkert Malomkert – Angolkerti rehabilitáció III. 
üteme” pályázatról 

6. Forgalmi rend módosításra irányuló kezdeményezés 
7. Tata, Mindszenty tér 16/8. szám alatti garázsra beérkezett pályázatok elbírálása 

(zárt ülésen tárgyalandó) 
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4. N A P I R E N D 
A Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú ingatlannal kapcsolatos döntés meghozatala 
Előterjesztő: Michl József polgármester 
Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető 
Meghívott: Ányos Attila kérelmező 
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke köszönti Ányos Attila kérelmezőt, érdeklődik, 
van-e kiegészítés, kérdés az előterjesztéshez. 
 
dr. B a k o s Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető elmondja, 
az érintett területtel kapcsolatban annyi kiegészítése lenne, hogy a területnek az 
értékesítését a helyi építési szabályzat teszi lehetővé. A helyi építési szabályzat, 
valamint a vonatkozó telekalakítási eljárás alapján a szabályozási vonal a HÉSZ 
alapján kötelező elemnek minősül. Ha hozzá nyúlnak az adott telekhez, akkor a 
szerint kell kialakítani, ahogy a helyi építési szabályzat, illetve az annak mellékletét 
képező szabályozási tervlapon van. A kérelem a teljes területre vonatkozik, csak a 
teljes területet tudjuk értékesíteni a kérelmező részére vagy egy négyzetmétert sem. 
Köztes megoldást a vonatkozó jogszabályok így nem tesznek lehetővé. Magával a 
terület hasznosításával kapcsolatban pedig a helyi építési szabályzat és a 
szabályozási tervlap is rendelkezik. A kialakuló új telekhatártól számítva a telek 5 
méteres mélységében beültetési kötelezettséget ír elő a helyi építési szabályzat, ami 
azt jelenti, hogy ennek a területnek a 85 %-ában minimum 3 szintes növényi állományt 
kell kialakítani és semmilyenfajta épület nem helyezhető el az adott területen.  
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke érdeklődik, hogy milyen tervek vannak a 
kibővült telekrész, illetve a jelenleg fennálló állapot tekintetében. Épületek felújítása, 
lakóépület vagy milyen funkciót szeretne hosszú távon? 
 
Á n y o s Attila kérelmező elmondja, szeretnének építkezni és gyakorlatilag ez a 
folyamat már elindult. Amikor ezt a telket megvásárolták, akkor szembesültek, hogy a 
megvásárolt terület kisebb a kitűzés után, mint ami körbe volt kerítve. Ekkor vette fel a 
kapcsolatot a hivatallal az ügy rendezése érdekében, ennek lassan 2,5 – 3 éve. Ez 
egy nagyon hosszú folyamat volt, hiszen meg kellett várnia a helyi építési szabályzat 
módosítását, ezt követően alakult ki a jelenlegi állapot – be tudta nyújtani a vételi 
szándék nyilatkozatot.  
Szeretné felhívni a figyelmet, hogy ezen a területen jelen pillanatban is van két 
építmény (szénatároló), amit le kellene bontani (előbb-utóbb balesetveszélye lesz), ha 
ez az adásvétel létre jön, akkor ezt vállalja, ha nem, akkor, mint közvetlen szomszéd 
kérni fogja a várost, ezen épületek elbontására.  
 
G e r é b i Ákos bizottsági tag elmondja, támogatja ezt a megoldást és arra hívja fel 
a figyelmet, hogy ez egy hosszú folyamat (rendezési terv módosítása, 
településszerkezeti eszközök módosítása) és ezt a rugalmasságot más esetekben is 
tegye meg az önkormányzat (ha a telek hasznosítása a város érdekeit nem sérti). 
Láthatjuk, hogy van lehetőség, ha kellő időben, kellő körültekintéssel meg lehet oldani 
ezeket az ügyeket. Nagyon fontos a lakosság szempontjából is.  
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Dr. M u s i c z László bizottsági tag elmondja, elfogadja, hogy a helyi építési 
szabályzat és a kialakult helyezetnek való megfelelés érdekében szükség van erre a 
lépésre, kevésbé tudja elfogadni, azt az általános gyakorlatot, hogy mindig egy picit 
araszolunk a zöld területekbe. Nem tudja jó szívvel támogatni ezt a döntést, ezért 
tartózkodni fog a szavazáskor.  
 
M i c h l József polgármester elmondja, érti Dr. Musicz László gondolatát, de el kell 
mondania, hogy még nem készített felmérést, de kérni fogja, hogy készüljön arról, 
hogy az elmúlt 17 évben hány ilyen esetre volt példa (ahol telek kiegészítésként vagy 
új telekként zöld területből vettek el és értékesített az önkormányzat). Sőt meg lehet 
nézni az azt megelőző 15 évet is, így rögtön látható lesz, hogy a tó körül kialakult 
üdülő területek erdőből való kihasítása miként aránylik azokhoz az apró 
kiegészítésekhez, helyrehozásokhoz, amiről az önkormányzat döntött. Semmilyen 
araszolásról nincs szó, egy-egy ilyen helyzet van, ahol kiegészítésként egy korábbi 
rossz döntésnek vagy rosszul kialakult gyakorlatnak megyünk utána. Sajnos itt is erről 
van szó, az előző tulajdonos oda tette a kerítést, ahova ő gondolta és sajnos nem ez 
az egyetlen eset a városban. Minden esetben azzal kezdünk, hogy tegyék el onnan a 
kerítést, vannak olyan esetek is, ahol kőkerítések vannak elhelyezve önkormányzati 
területre.   
Nincs araszolási, erdőpusztítási, erdőkisebbítési szándék, sőt szeretnénk tovább 
bővíteni ezeket a területeket és azokat a területeket bevonni a város 
infrastruktúrájának a fejlesztésébe, amelyek erre vannak kijelölve. Ilyen terület a 
Fényes fasor, amit mindenki zöld területnek tekint, de építési területként van 
szabályozva 30 éve.  
Minden ilyen esetet nagyon körültekintően vesznek végig, most is ez történt, ahogy 
Ányos úr is elmondta, több év eltelt, amióta vásárlási szándékát jelezte. Úgy gondolja, 
hogy ez egy korrekt rendezése annak a területnek, azzal együtt, hogy a lehetőségek, 
törekvések, a magunk elé állított mércék maximális figyelembevételével. 
Ilyen nagy területet az önkormányzat nem adott el semmilyen fejlesztésre, más kérdés 
már az Ipari park, ahol ezt megint fel lehetne vetni, de munkahelyet is teremteni kell az 
itt élőknek. Ez egy örök küzdelem, hiszen a levegőbe nem lehet építeni, a tó közepére 
nem szeretnénk, tehát csak a földre lehet, így az mindig érinteni fogja a zöld terülteket 
valamilyen szinten.  
  
Dr. M u s i c z László bizottsági tag elmondja, az araszolás alatt, az illegális 
területhasználatokra szeretett volna utalni (akár a tó melletti üdülő területek). Ez még a 
jobbik eset, itt a legalizálásra törekszünk. 
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke elmondja, ha egy kicsit tágabb perspektívából 
tekintjük a dolgot, a probléma országos, hiszen az urbanizált területek és a természeti 
területek határán mindig volt és mindig lesz „küzdelem”. Ahogy Gerébi Ákos képviselő 
is mondta, ha a közeljövőben előkerülne még ilyen ügy, akkor kellő körültekintéssel 
kell eljárni. Itt egy kompromisszumos módon egy rendezetlen terület megoldására 
„pont” kerül. Megnyugtató és nyilván a tulajdonosi akarattal is egyező – hogy a telek 
fásított része nem vész el (erre van a kötelezés).  
Sajnos sok helyen előfordul, nem csak Tatán, hogy pl.: természetvédelmi területen 
parkolnak, oda épül valami, belógnak épületek. Nyilván azon dolgozik mindenki, hogy 
ezek az állapotok valamilyen módon megoldódjanak – ez egy pozitív példa.  
Ez a terület az Országos Erdészeti adattárban nincsen benne, itt önkormányzati 
erdőterület található.  
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Elmondja, hogy további kérdés, hozzászólás nem lévén s z a v a z á s r a bocsátja a 
Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú ingatlanból területrész forgalomképtelen 
vagyoni körből történő kivonásáról szóló határozati javaslatot 
 
A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy a szabályozási tervvel összhangban – tekintettel arra, hogy a 
korábbi közcélú funkció megszűnt – vonja ki a forgalomképtelen vagyoni körből és 
kivett beépítetlen területként üzleti vagyonná minősítse a tatai 0353/20 hrsz.-ú 
ingatlanból a Turul Geodézia Kft. által készített B013/2023. munkaszámú változási 
vázrajz szerint, kialakuló 0353/30 hrsz.-ú, 906 m² térmértékű területet 
 
mellyel a bizottság jelenlévő 8 tagjából, 7 igen 1 tartózkodással egyetért és a 
következő határozatot hozza: 
 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület  
Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottsága 

140/2023.(VIII.2.) határozata 
A Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú ingatlanból területrész 

forgalomképtelen vagyoni körből történő kivonásáról 
 

A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy a szabályozási tervvel összhangban – tekintettel arra, hogy a 
korábbi közcélú funkció megszűnt – vonja ki a forgalomképtelen vagyoni körből és 
kivett beépítetlen területként üzleti vagyonná minősítse a tatai 0353/20 hrsz.-ú 
ingatlanból a Turul Geodézia Kft. által készített B013/2023. munkaszámú változási 
vázrajz szerint, kialakuló 0353/30 hrsz.-ú, 906 m² térmértékű területet 
 

Határidő: 2023. augusztus 2-i rendkívüli Kt. ülés 
Felelős: Boglári Zoltán bizottsági elnök 
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke elmondja, hogy további kérdés, hozzászólás 
nem lévén s z a v a z á s r a bocsátja a Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú 
ingatlanból területrész belterületbe vonásáról szóló határozati javaslatot 
 
A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy a szabályozási tervvel összhangban kezdeményezze a tatai 
0353/20 hrsz.-ú ingatlanból a Turul Geodézia Kft. által készített B013/2023. 
munkaszámú változási vázrajz szerint, kialakuló 0353/30 hrsz.-ú, 906 m² térmértékű 
terület belterületbe vonását Ányos Attila (lakcím: ………………..) költségviselése 
mellett. A belterületbe vonásra a lakóterület bővítése érdekében kerül sor. 
 
mellyel a bizottság jelenlévő 8 tagjából, 7 igen 1 tartózkodással egyetért és a 
következő határozatot hozza: 
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Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület  
Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottsága 

141/2023.(VIII.2.) határozata 
Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú ingatlanból területrész belterületbe vonásáról 

 

A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy a szabályozási tervvel összhangban kezdeményezze a tatai 
0353/20 hrsz.-ú ingatlanból a Turul Geodézia Kft. által készített B013/2023. 
munkaszámú változási vázrajz szerint, kialakuló 0353/30 hrsz.-ú, 906 m² térmértékű 
terület belterületbe vonását Ányos Attila (lakcím: ………………..) költségviselése 
mellett. A belterületbe vonásra a lakóterület bővítése érdekében kerül sor. 
 

Határidő: 2023. augusztus 2-i rendkívüli Kt. ülés 
Felelős: Boglári Zoltán bizottsági elnök 
 

B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke elmondja, hogy további kérdés, hozzászólás 
nem lévén s z a v a z á s r a bocsátja a Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú 
ingatlanból területrész értékesítéséről szóló határozati javaslatot 
 

A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy  
1. fejezze ki szándékát, hogy a tatai 0353/20 hrsz.-ú ingatlanból a Turul Geodézia 

Kft. által készített B013/2023. munkaszámú változási vázrajz szerinti 906 m² 
térmértékű területet, annak belterületbe vonását követően értékesíti Ányos Attila 
(lakcím: …………….) részére nettó 32.163.000.-Ft vételáron, 

2. fogadja el a I/17-118/2023. számú előterjesztés 4. számú mellékletét képező 
adásvételi előszerződést és hatalmazza fel a polgármestert a szerződés 
aláírására, azzal, hogy amennyiben az önkormányzat számára hátránnyal nem 
járó módosítások átvezetése válik szükségessé a szerződésen, úgy azon 
módosításokkal jogosult aláírni. 

 

mellyel a bizottság jelenlévő 8 tagjából, 7 igen 1 tartózkodással egyetért és a 
következő határozatot hozza: 
 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület  
Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottsága 

142/2023.(VIII.2.) határozata 
A Tata, Fekete út melletti 0353/20 hrsz.-ú ingatlanból területrész értékesítéséről 

 

A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy  
1. fejezze ki szándékát, hogy a tatai 0353/20 hrsz.-ú ingatlanból a Turul Geodézia 

Kft. által készített B013/2023. munkaszámú változási vázrajz szerinti 906 m² 
térmértékű területet, annak belterületbe vonását követően értékesíti Ányos Attila 
(lakcím: …………….) részére nettó 32.163.000.-Ft vételáron, 

2. fogadja el a I/17-118/2023. számú előterjesztés 4. számú mellékletét képező 
adásvételi előszerződést és hatalmazza fel a polgármestert a szerződés 
aláírására, azzal, hogy amennyiben az önkormányzat számára hátránnyal nem 
járó módosítások átvezetése válik szükségessé a szerződésen, úgy azon 
módosításokkal jogosult aláírni. 

 

Határidő: 2023. augusztus 2-i rendkívüli Kt. ülés 
Felelős: Boglári Zoltán bizottsági elnök 
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5. N A P I R E N D 
Döntés a „TOP-1.2.1-16-KO1-2017-00003, Társadalmi és környezeti szempontból 
fenntartható turizmusfejlesztés Angolkert Malomkert – Angolkerti rehabilitáció III. 
üteme” pályázatról 
Előterjesztő: Michl József polgármester 
Előadó:  Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 
 

B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke érdeklődik, van-e kiegészítés, kérdés az 
előterjesztéshez. 
 

Elmondja, hogy további kérdés, hozzászólás nem lévén s z a v a z á s r a bocsátja a 
„TOP-1.2.1-16-KO1-2017-00003, Társadalmi és környezeti szempontból 
fenntartható turizmusfejlesztés Angolkert Malomkert – Angolkerti rehabilitáció 
III. üteme” pályázatról szóló határozati javaslatot 
 

A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy a TOP-1.2.1-16-KO1-2017-00003 azonosító számú, „Angolkert 
Malomkert – Angolkerti rehabilitáció III. üteme” tárgyú pályázata tárgyában módosítási 
igényt nyújtson be: 
A projekt megvalósítási helyszínének pontos címe: 
Tata, Angolkert Jenő malom, Kristály strand helyrajzi számok: 3305/10; 3305/8; 3306/8 
A projekt teljes költsége összesen: 648.157.657,- Ft 
A projekt elszámolható költsége: 595.308.528,- Ft 
Az önerő összege:   52.849.129,- Ft 
Az önerő forrása:  

Tata Város Önkormányzatának 2018-2023. évi költségvetései 12.540.495,-Ft 
 Hitel: 40.308.635,-Ft 

 

mellyel a bizottság jelenlévő 8 tagjából, 6 igen 2 nem szavazattal egyetért és a 
következő határozatot hozza: 
 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület  
Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottsága 

143/2023.(VIII.2.) határozata 
A „TOP-1.2.1-16-KO1-2017-00003, Társadalmi és környezeti szempontból 

fenntartható turizmusfejlesztés Angolkert Malomkert – Angolkerti rehabilitáció 
III. üteme” pályázatról 

 

A Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottság javasolja a képviselő-
testület számára, hogy a TOP-1.2.1-16-KO1-2017-00003 azonosító számú, „Angolkert 
Malomkert – Angolkerti rehabilitáció III. üteme” tárgyú pályázata tárgyában módosítási 
igényt nyújtson be: 
A projekt megvalósítási helyszínének pontos címe: 
Tata, Angolkert Jenő malom, Kristály strand helyrajzi számok: 3305/10; 3305/8; 3306/8 
A projekt teljes költsége összesen: 648.157.657,- Ft 
A projekt elszámolható költsége: 595.308.528,- Ft 
Az önerő összege:   52.849.129,- Ft 
Az önerő forrása:  

Tata Város Önkormányzatának 2018-2023. évi költségvetései 12.540.495,-Ft 
 Hitel: 40.308.635,-Ft 

 

Határidő: 2023. augusztus 2-i rendkívüli Kt. ülés 
Felelős: Boglári Zoltán bizottsági elnök 
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6. N A P I R E N D 
Forgalmi rend módosításra irányuló kezdeményezés 
Előterjesztő: dr. Horváth József jegyző 
Előadó: Tene Gáborné városüzemeltetési ügyintéző 
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke érdeklődik, van-e kiegészítés, kérdés az 
előterjesztéshez. 
 
dr. H o r v á t h József jegyző elmondja, az előterjesztést kiegészítenénk. Viczenáné 
Czégény Ágnes képviselő asszony egy módosító indítványt nyújtott be a forgalmi rend 
változásával kapcsolatban. A Fazekas utca – Piarista köz kereszteződéséhez kéri az 
elsőbbségadás kötelező tábla kihelyezését a Piarista köz felöl.  
Nem autóval járható út, de laknak bent, gyógyszerszállító autó is bejár, sőt 
kerékpárosok is használhatják, így indokolt a tábla kihelyezése. Ezzel egyértelművé 
válna, hogy a Fazekas utca egyfajta főútként szerepel ezen a területen.  
Ezt a javaslatot módosító indítványként kezeltem és az indítványt befogadtam, amiről 
külön határozatban kérem a bizottság döntését.  
 
H o r v á t h y Lóránt bizottsági tag elmondja, hogy a Fazekas utcai táblázást meg 
kellene duplázni - lehetőség szerint lefelé jövet a kanyar után, az iskola előtt is 
érdemes lenne felhívni a figyelmet a gyalogos forgalomra, sőt a festést is javasolja 
duplázni, annak érdekében, hogy még nagyobb legyen a felhívás ereje.  
 
V i c z e n á n é Czégény Ágnes elnökhelyettes elmondja, Horváthy Lóránt 
képviselő javaslatát támogatja, a gimnazisták két ponton mennek át az úton, a Piarista 
köznél vagy a kanyarban. Ez valóban egy veszélyes rész, indokolt a festés.  
 
dr. H o r v á t h József jegyző elmondja, ez teljesen elfogadható, gyakorlatilag 
megduplikáljuk a jelzést, így a Bláthy-tól a Piarista közig tartó szakaszt „veszélyes 
övezetnek” jelöljük. Valóban ezen a részen nagy a gyalogos forgalom, diákok 
közlekednek keresztül-kasul. Tehát ezen a szakaszon négy helyen lesz a festéssel 
megjelölve (mindkét irányból kettő). A tervezést elkészítjük, az adja meg a végső 
technikai megoldást, de tartalmilag ez alapján járunk el.  
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke elmondja, az elmúlt hétvégén bejárta ezt a 
részt, a Piarista köznél valóban hiányzik egy elsőbbségadás tábla, bár véleménye 
szerint az ott közlekedőkben nem merül fel, hogy nem a Fazekas utca a főút, de az 
elmondottak alapján nem egyértelmű.  
A Tanoda tér felől kint van a STOP tábla, viszont rákanyarodáskor ott vannak 
egyenrangú kereszteződés táblák, mire vonatkoznak?  
 
T e n e Gáborné városüzemeltetési ügyintéző elmondja, itt gyakorlatilag korlátozott 
sebességű övezet van és az övezet táblánál van ez kihelyezve, ami azt jelenti, hogy 
az övezeten belül minden kereszteződés egyenrangú. 
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke elmondja, hogy további kérdés, hozzászólás 
nem lévén s z a v a z á s r a bocsátja a Tata, Fazekas utcában „Gyermekek” 
közúti jelzőtábla kihelyezéséről szóló határozati javaslatot 
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Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Környezetvédelmi és 
Városfejlesztési Bizottsága Tata, Fazekas utca 10. szám előtt a meglévő oszlopra, 
valamint a Hősök tere 10. szám előtt új oszlopra a „Gyermekek” veszélyt jelző tábla, 
alatta „300 m” kiegészítő tábla kihelyezését rendeli el. 
 
A diszpozíció elkészítését követően a közúti jelzőtáblát a 83/2004. (VI.4.) GKM 
rendelet szerint kell elhelyezni. 
 
mellyel a bizottság jelenlévő 8 tagjából, egyhangú 8 igen szavazattal egyetért és a 
következő határozatot hozza: 
 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület  
Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottsága 

144/2023.(VIII.2.) határozata 
Tata, Fazekas utcában „Gyermekek” közúti jelzőtábla kihelyezéséről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi, Környezetvédelmi és 
Városfejlesztési Bizottsága Tata, Fazekas utca 10. szám előtt a meglévő oszlopra, 
valamint a Hősök tere 10. szám előtt új oszlopra a „Gyermekek” veszélyt jelző tábla, 
alatta „300 m” kiegészítő tábla kihelyezését rendeli el. 
 
A diszpozíció elkészítését követően a közúti jelzőtáblát a 83/2004. (VI.4.) GKM 
rendelet szerint kell elhelyezni. 
  
Határidő: 2023. augusztus 31. 
Felelős: Boglári Zoltán bizottság elnök 

dr. Horváth József jegyző 
 
B o g l á r i Zoltán a bizottság elnöke elmondja, hogy további kérdés, hozzászólás 
nem lévén s z a v a z á s r a bocsátja a Tata, Piarista közben a Fazekas utcai 
csomópontban „Elsőbbségadás kötelező!” közúti jelzőtábla kihelyezéséről szóló 
határozati javaslatot  
 
Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi, Környezetvédelmi és 
Városfejlesztési Bizottsága Tata, Piarista közben a Fazekas utcai csomópontban 
„Elsőbbségadás kötelező!” közúti jelzőtábla kihelyezését rendeli el. 
  
A diszpozíció elkészítését követően a közúti jelzőtáblát a 83/2004. (VI.4.) GKM 
rendelet szerint kell elhelyezni. 
 
mellyel a bizottság jelenlévő 8 tagjából, egyhangú 8 igen szavazattal egyetért és a 
következő határozatot hozza: 
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Tata Város Önkormányzat Képviselő-testület  
Pénzügyi, Környezetvédelmi és Városfejlesztési Bizottsága 

145/2023.(VIII.2.) határozata 
Tata, Piarista közben a Fazekas utcai csomópontban „Elsőbbségadás kötelező!” 

közúti jelzőtábla kihelyezéséről 
 
Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi, Környezetvédelmi és 
Városfejlesztési Bizottsága Tata, Piarista közben a Fazekas utcai csomópontban 
„Elsőbbségadás kötelező!” közúti jelzőtábla kihelyezését rendeli el. 
  
A diszpozíció elkészítését követően a közúti jelzőtáblát a 83/2004. (VI.4.) GKM 
rendelet szerint kell elhelyezni. 
  
Határidő: 2023. augusztus 31. 
Felelős: Boglári Zoltán bizottság elnök 

dr. Horváth József jegyző 
 
7. N A P I R E N D 
Tata, Mindszenty tér 16/8. szám alatti garázsra beérkezett pályázatok elbírálása 
Előterjesztő: Michl József polgármester 
Előadó: dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási irodavezető 
 
 
A napirendet a bizottság zárt ülés keretében tárgyalja, melyről külön jegyzőkönyv 
készül. 
 
 
 
További kérdés, észrevétel, javaslat nem hangzik el, így B o g l á r i Zoltán 
bizottsági elnök zárszavával a bizottság a mai munkáját a zárt ülést megelőzően 
9:35-kor befejezi. 
 
 

      Kmf. 
 
 

B o g l á r i Zoltán        Dr. M u s i c z László 
Pénzügyi, Környezetvédelmi            Pénzügyi, Környezetvédelmi 
és Városfejlesztési Bizottság            és Városfejlesztési Bizottság 
             elnöke                  jkv. hitelesítő, a bizottság tagja 


